
Referat fra Bestyrelsesmøde i GF-poppelen

Dato: Tirsdag:  d.  17. Februar kl. 15.00

Sted: Lalandia Billund

Tilstede: John Andersen, Henning Nielsen, Claus Fenger, 

Knud Lambertsen,  Pauli Jørgensen, Kristian Bødker

Afbud: Susanne Elstrøm

Ordstyrer: John Andersen

Referent: Kristian Bødker

Dagsorden for mødet var:

Godkendelse af referat fra sidste 

bestyrelsesmøde

Godkendt

Generalforsamling Klargøring til generalforsamlingen Søndag den 10. April 2011

Indkaldelse og tilmeldingsblanket vil blive udsendt medio marts.

Internet og TV-pakken Genforhandlingen på TV pakken er på plads. Vi stiger fra kr. 69 pr. md. til kr. 89  pr. 

 i perioden 01.05.11 til 01.05.12. Fra 01.05.12 til 01.05.13 stiger vi til kr. 99 pr. md. 

Det er en flot aftale, da andre udbyder af tv-kanaler har væsentligt større månedelige 

stigninger på deres tv-pakker.

Internet delen er ikke faldet på plads endnu.

Opfølgning på Rafn og Søn, 

ejendomsskattekonsulent

Generel information vedr. Denne sag.

Vi opfordrer igen alle husejere til at kigge ind på GF-poppelen.dk og 

tilmelde sig ordningen for at få nedsat ejendomsskatten.

På generalforsamlingen vil der gives en orientering fra Rafn og Søn.

Regnskabet for 2010 Gennemgang af regnskabet for 2010. 

Regnskabet vil blive fremlagt på generalforsamlingen i april og det

vil blive lagt på hjemmesiden før generalforsamlingen.

Budget 2011 Gennemgået. Vil ligeledes blive fremlagt på generalforsamlingen

og blive lagt på hjemmesiden før generalforsamlingen.

Snerydning Opfølgning på snerydningen i husområdet. Igen store udgifter til snerydning.

P.g.a. utilfredshed med udgiftsniveauet på snerydningen, har vi valgt at

overlade snerydningen på de store veje i husområderne til en anden udbyder og 

ændretprocedurer m.h.t. snerydningen.

Vision 2020 Vision 2020 er ved at være klargjort og dele af den vil blive præsenteret på general-

forsamlingen og ellers blive lagt ud på vores hjemmeside.

Breve fra medlemmer Gennemgået. 

På opfordring fra et medlem, bliver proceduren vedrørende fliser omkring husene 

behandlet på generalforsamlingen.


